
Lopen kunta PÖYTÄKIRJA

NUORISOVALTUUSTON KOKOUS

Aika 9.12.2024 klo 16.00
Paikka Loppi Hovi

(Yhdystie 8, 12700 Loppi)

1. Kokouksen avaus
Kokous avattu klo 16:04.

2. Kokouksen osallistujat
Ada Mikkola (puheenjohtaja)
Samu Vienonen (varapuheenjohtaja)
Samuel Schildt (sihteeri)
Tuukka Marjanen
Ella Liikala
Miko Riikonen
Helmi Porkka

3. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on päätösvaltainen.

4. Lautakuntien ja työryhmien edustajien kuulumiset
Nuorisovaltuusto kuuli lautakuntien kuulumiset.

5. Nuorisotoimen kuulumiset
Hupparien laskun jälkeen Nuorisovaltuustolta on budjetissa sille määrätyt rahat
loppu.

6. Kiusaamisen ehkäisytapahtuma
- Kiusaamisen vastainen reissu (miten meni yms.)
Useita artisteja esiintyi ja kiusaamisesta puhuttiin syvästi.

- Ensi keväälle itse järjestetty tapahtuma
Tapahtumaa suunnitellaan aktiivisesti.



7. Nuorisovaltuuston sosiaalisten medioiden ulkomuodon uusiminen ja
edistyminen
Sosiaalisten medioiden ulkomuodon uusimisen edistyminen on tasaista.

8. Kyläkoulujen lopetuslausunto
Nuorisovaltuuston mielestä kyläkoulujen sulkeminen ei ole toivottava vaihtoehto.
Lasten ja nuorten hyvinvointi tekisi pitkällä kantamalla Lopesta houkuttelevamman
asuinpaikan perheille.

9. Valtuustoaloitteet, puheenvuorot, kannanotot
Suunniteltua sateenkaariliputusaloitetta käsitellään Nuorisovaltuustossa ja
viedään kunnanvaltuustolle.

10. Muut asiat ja seuraava kokous
Lausunto hyvinvointi- ja vapaa-aikalautakunnalle:
Kaikki Nuorisovaltuuston luottamushenkilöt esittävät mielipiteensä
lapsiystävällinen kunta -työn toteutumisesta Lopella ja Tuukka Marjanen käy
haastattelemassa koululaisia asiasta.

Seuraava kokous järjestetään 24.2.2024 klo 16:00.

11. Kokouksen päättäminen
Kokous päätetty klo 16:29.

Ada Mikkola Samuel Schildt
Puheenjohtaja Sihteeri

kiusaaminen: Useita artisteja esisintyi ja kiusaamisesta puhuttiin syvästi. Ulkomuodon
uusiminen: Edistyy hyvin. Kyläkoululausunto: Toivotaan ettei lähitulevaisuudessa tapahdu.
Toivottavasti Ada lähettää kaikille. Valtuustoaloitteet: Suunniteltua sateenkaariliputusaloitetta
käsitellään Nuorisovaltuustossa ja viedään kunnanvaltuustolle.


